



### **DIACONAL ORDINATION IN THE PHILIPPINES**

On September 30, 2012, one day after their Perpetual Profession, the three brothers, namely Bro. Sherwin Y. Nuñez, SMM from Cebu City, Bro. Rene S. Bustillo, SMM from Cavite, and Bro. Santiago E. Casing, SMM from Bukidnon were ordained Deacons. The Eucharistic Celebration was held at Sta. Teresita Parish, in Makati City at 6:00PM with Most Rev. Honesto F. Ongtioco, D.D., Bishop of Cubao as the Ordaining Prelate. Montfortian priests and guest-priests concelebrated in the very solemn celebration of the Mass. Before the final blessing, Fr. Paul Arnel L. Lucero, SMM, Delegation Superior in the Philippines announced again the first assignments of the three: Rev. Sherwin will join as a member of the Montfort International Novitiate Team in Bulacan; Rev. Rene as a member of the Montfort Mission and

Formation Community in Calajoan, Minglanilla, Cebu; and Rev. Santiago as a member of the Sta. Teresita Parish Community in West Rembo, Makati City. The Eucharistic celebration was followed by a simple meal and a short program.

*-Bro. Jayvi D. Lusung, novice*

### **ORDINATION DIACONALE AUX PHILIPPINES**

Le 30 septembre 2012, un jour après leur profession perpétuelle, Fr. Sherwin Y. Nuñez, SMM de Cebu City, Fr. Rene S. Bustillo, SMM de Cavite, et Fr. Santiago E. Casing, SMM de Bukidnon ont été ordonnés diacres. La célébration eucharistique a eu lieu à la paroisse de Sta. Teresita, ville de Makati à 18h00 avec Mgr. Honesto F. Ongtioco, D.D. de Cubao. Plusieurs prêtres montfortains et prêtres invités, ont participé cette célébration solennelle.

Avant la dernière bénédiction le P. Paul Arnel L Lucero SMM, délégué supérieur des Philippines, leur a assigné leur lieu d'engagement apostolique. Rev. Sherwin va se joindre aux membres de Montfort Internatinal Nocitiate Team à Bulacan. Rev. Rene va se joindre aux membres de Montfort Mission and Formation Community à Calajoan, Minglanilla, Cébu et Rev. Santiago va se joindre aux membres de la paroisse Sta. Teresita dans le West Rembo, dans la ville de Makati.

Un programme d'animation et un petit goûter a suivi la célébration eucharistique.

*-Fr. Jayvi D. Lusung, novice*

### **ORDENACIÓN DIACONAL EN FILIPINAS**

El 30 de septiembre de 2012, un día después de su profesión perpetua, Hno. Sherwin Y. Nuñez, SMM de Cebu City, Hno. Rene S. Bustillo, SMM de Cavite, y Hno. Santiago E. Casing, SMM de Bukidnon han sido ordenados diáconos. La celebración eucarística se efectuó en la parroquia de Sta. Teresita, ciudad de Makati a las 18 horas con Mons. Honesto F. Ongtioco, D. D. de Cubao. Varios sacerdotes montfortianos y sacerdotes invitados, han participado en esta celebración solemne.

Antes de la última bendición el P. Paul Arnel L Lucero SMM, delegado superior de filipinas, les ha asignado su lugar de compromiso apostólico. Rev. Sherwin va a unirse a los miembros de Montfort Internacional Nocitate Team en Bulaca. Rev Rene va a unirse a los miembros de Montfort Misión y Formación Comunitaria en Calajoan, Minglanilla, Cebu y Rev. Santiago va a unirse a los miembros de la parroquia Sta. Teresita en West Rembo, en la ciudad de Makati.

Un programa de animación y un pequeño aperitivo después de la celebración eucarística.

*-Hno. Jayvi D. Lusung, Novice*